

# Bazar Belia, pameran kereta mendapat sambutan



**BANDAR SERI BEGAWAN, Ahad, 1 Februari.** - Klab Automotif Pusat Belia yang disokong oleh Syarikat Pengedar Kereta, Goh Hock Kee telah menganjurkan Projek Bazar Belia dan Perhimpunan Kereta Ke-6 (6th Car Gathering) di Stadium Negara Haji Hassanalkhalid, Berakas, di sini.

Hadir selaku tetamu kehormat melancarkan bazar tersebut ialah Timbalan Menteri Kebudayaan, Belia dan Sukan, Yang Mulia Datin Paduka Dayang Hajah Adina binti Othman.

Lebih 230 penyertaan terdiri daripada belia dan sbilangan kecil persendirian menyertai bazar yang diadakan selama sehari suntuk bagi kunjungan orang ramai bermula pukul 9.00 pagi hingga 6.00 petang.

**TIMBALAN** Menteri Kebudayaan, Belia dan Sukan, Yang Mulia Datin Paduka Dayang Hajah Adina binti Othman semasa meninjau kawasan letak kereta Stadium Negara Hassanalkhalid bagi menyaksikan Projek Bazar Belia dan Perhimpunan Kereta Ke-6 yang mempamerkan pelbagai jenis kereta baru, lama dan yang diubah suai khas bagi acara tersebut.

**Oleh : Rohani Haji Abdul Hamid  
Foto : Hernie Sulaina Haji Othman**

Antara pameran yang diaturkan ialah pertunjukan pelbagai jenis kereta yang diubahsuai, manakala petak gerai jualan pula menempatkan beraneka jenis makanan dan minuman, di samping pelbagai pameran dan aktiviti sampingan.

Pewartanya PELITA BRUNEI sempat menemu bual salah seorang wakil ahli jawatankuasa (AJK) iaitu Dayang Rabiatul binti Osman yang antaranya menjelaskan mengenai pameran.

Menurutnya, penyertaan pelbagai jenis kereta tahun ini begitu memuaskan dan mendapat sambutan daripada kalangan belia.

Ahli-ahli AJK, tambahnya, akan menghakamkan segala kreativiti yang telah dibuat oleh peserta dan akan menilai secara bijak dan baik.

Dalam majlis tersebut, tetamu kehormat juga menyempurnakan penyampaian hadiah kepada para pemenang dan beramah mesra bersama peserta.

# Penyampaian sijil Ketua Kampung Lorong Tiga Selatan

Berita dan Foto : Dk. Hajah Saidah Pg. Haji Omaralli

**SERIA, Ahad, 1 Februari.** - Setelah 11 tahun Kampung Lorong Tiga Selatan tidak mempunyai ketua kampung semenjak ketua kampung, Allahyarham Orang Kaya Indera Perkasa Haji Zulkeflee bin Abdullah kembali ke rahmatullah pada 4 Januari 2004, kini berubah jawatan tersebut diisi oleh Awang Haji Sadin bin Haji Ibrahim.

Dengan titah perkenan Kebawah Duli Yang Maha Mulia Paduka Seri Baginda Sultan dan Yang Di-Pertuan Negara Brunei Darussalam, Awang Haji Sadin, 57, dilantik menjadi Ketua Kampung Lorong Tiga Selatan bermula 19 Januari 2015 dan majlis penyampaian sijil lantikan beliau telah disempurnakan oleh tetamu kehormat, Setiausaha Tetap Kementerian Hal Ehwal Dalam Negeri, Dr. Awang Haji Abd. Manaf bin Haji Metussin diadakan di rumah Awang Haji Sadin di Skim Tanah Kumia Rakyat Jati (STKRJ) Lorong Tiga Selatan, di sini.

Tetamu kehormat, Dr. Awang Haji Abd. Manaf ketika menyampaikan ucapan dalam majlis tersebut percaya ketua kampung yang baru dilantik itu mampu memikul amanah yang dipertanggungjawabkan oleh Kerajaan Kebawah Duli Yang Maha Mulia Paduka Seri Baginda Sultan dan Yang Di-Pertuan Negara Brunei Darussalam sebagai pemimpin di peringkat akar umbi yang perlu ditანი dengan sebaik-baiknya.

"Saya juga yakin beliau setentunya sudah mempunyai semangat, kesanggupan dan tekad serta bersedia menghadapi apa pun cabaran-cabaran dalam memikul amanah selaku ketua kampung untuk memenuhi harapan anak-anak buah Kampung Lorong Tiga Selatan, Seria," ungkap Dr. Awang Haji Abd. Manaf.

Dr. Awang Haji Abd. Manaf mengungkapkan peranan, tugas dan tanggungjawab yang perlu ditანი dan dilaksanakan oleh penghulu mukim dan ketua kampung, menyeluruh dan penuh dengan cabaran yang merangkumi dan meliputi bukan sahaja hal ehwal kebajikan, kesejahteraan dan kemasyarakatan penduduk mukim dan kampung tetapi juga semua aspek dan hal ehwal kehidupan mukim dan kampung yang merangkumi pembangunan fizikal,

ekonomi, sosial, keselamatan, keagamaan, kebudayaan dan lain-lain.

Sehubungan itu, kata Dr. Awang Haji Abd. Manaf, penghulu mukim dan ketua kampung hendaklah bekerjasama dengan Majlis Perunding Mukim dan Kampung (MPMK) bagi sama-sama memikirkan bagaimana untuk memajukan dan menjaga kesejahteraan dan kebajikan anak-anak buah kampung mereka serta membuat rancangan-rancangan khusus dalam mencemerlangkan kampung mereka.

"Bercakap tentang kecemerlangan kampung, kampung itu dapat bergiat aktif dalam melaksanakan projek-projek dan rancangan strategik Kementerian Hal Ehwal Dalam Negeri seperti penghasilan Satu Kampung Satu Produk (IKIP) dan sebagainya ke arah menjana perkembangan sosioekonomi dan kemahiran tersendiri anak-anak buah mukim dan kampung," jelas Dr. Awang Haji Abd. Manaf.

Oleh yang demikian Dr. Awang Haji Abd. Manaf menyarankan ahli-ahli MPMK di seluruh negara supaya mempunyai perancangan strategik pembangunan mukim dan kampung masing-masing dengan memfokuskan kepada pembangunan ekonomi sama ada di peringkat mikro mahupun makro, yang bukan sahaja di tahap sara diri tetapi hendaklah juga berorientasikan pasaran termasuklah perancangan kemungkinan dengan penubuhan syarikat-syarikat kerjasama di bawah naungan MPMK.

Awang Haji Sadin, mantan Ketua Pembantu Teknik di Jabatan Perkhidmatan Elektrik Cawangan Lumut merupakan ahli Majlis Perundingan Kampung (MPK) Lorong Tiga serta Setiausaha MPM Seria. Pengundian bagi jawatan ketua kampung telah diadakan pada tahun 2009 oleh penduduk kampung dan pada pengundian tersebut beliau telah menewaskan pencabarnya.

Awang Haji Sadin menyercu anak-anak buah kampungnya termasuk ahli-ahli MPK Lorong Tiga Selatan agar sentiasa membantu dan memberi sokongan padu serta buah fikiran yang bernas bagi sama-sama memajukan dan menjayakan aktiviti-

aktiviti yang dilaksanakan oleh agensi-agensi kerajaan dan MPK untuk menjadi kampung mereka kampung yang cemerlang, gemilang dan terbilang.

Semenjak kampung tersebut belum mempunyai ketua kampung, jawatan tersebut telah dipangku oleh Penghulu Mukim Seria, Awang Haji Jamail bin Haji Linap. Kampung Lorong Tiga berkeluasan 168.730 kilometer persegi meliputi keseluruhan kawasan STKRJ Lorong Tiga dan juga kawasan kediaman berek-berek kerajaan yang jumlah keseluruhan penduduk 5,121 orang terdiri daripada bangsa Melayu, Dusun, Iban dan Cina.



SETIAUSAHA Tetap Kementerian Hal Ehwal Dalam Negeri, Dr. Awang Haji Abd. Manaf bin Haji Metussin menyampaikan sijil lantikan Ketua Kampung Lorong Tiga Selatan, Seria kepada Awang Haji Sadin bin Haji Ibrahim.

# UNISSA - USIM kongsi ilmu, pendidikan dalam Islam

Berita dan Foto : Ihsan UNISSA

**BANDAR SERI BEGAWAN, Selasa, 27 Januari.** - Universiti Islam Sultan Sharif Ali (UNISSA) telah menerima rombongan pelawat dari Universiti Sains Islam Malaysia (USIM) yang diketuai oleh Pensyarah Kanan, Fakulti Kepimpinan dan Pengurusan, Ustaz Yuseri bin Ahmad.

Semasa berada di negara ini, rombongan yang dianggotai oleh 12 mahasiswa dan 16 mahasiswi USIM itu telah membuat pembentangan tesis yang dikendalikan oleh Fakulti Usuluddin UNISSA yang turut dihadiri oleh Dekan Fakulti

Usuluddin, para pensyarah, mahasiswa dan mahasiswi UNISSA.

Rombongan USIM juga telah menghadiri kelas 'talaqqi' sesi pagi dan petang yang dikendalikan oleh Pensyarah Fakulti Usuluddin UNISSA, Dr. Sayyad Abdul Hamid Al Mahdaly.

Selain itu rombongan USIM turut dibawa melawat ke beberapa buah institusi pengajian tinggi dan Pusat Da'wah Islamiah, mengadakan aktiviti kerohanian seperti membaca Surah Yaa Siin dan tahlil beramai-ramai selepas Sembahyang Fardu Maghrib Berjemaah di surau

sementara UNISSA, di samping aktiviti riadah seperti permainan futsal di antara mahasiswa USIM dan mahasiswi UNISSA.

Mereka juga dibawa melawat ke Galeri Kebudayaan dan Pelancongan Kampong Ayer, Pulau Lumut Lunting, Jong Batu dan bersiar sekitar Kampung Sungai Kebun, Taman Permainan Jerudong dan mengakhiri lawatan ke Masjid Omar 'Ali Saifuddin.

Lawatan antaranya bertujuan untuk mengeratkan lagi silaturrahim antara USIM dan UNISSA, selain berkongsi ilmu dan pendidikan dalam Islam.



MAHASISWA Universiti Islam Sultan Sharif Ali dan Universiti Sains Islam Malaysia bergambar kenangan semasa mengadakan Perlawanan Futsal Persahabatan.